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Пословни контакти између Словеније и Русије развијају се у позитивном правцу, изјавио
је амбасадор Републике Словеније Примож Шелиго у ексклузивном интервјуу дописнику
радија Спутњик Србија.

  

  

Ваша екселенцијо, први квартал 2015. године завршава се у контексту светске
финансијске кризе и санкција између Русије с једне стране и ЕУ и САД са друге.
Како се развијају пословни контакти између Русије и Словеније у оваквој ситуацији
неповољној по бизнис?

  

— Сматрам да се контакти развијају у позитивном правцу, без обзира на сложене
односе Москве и Брисела, Брисела и Москве. Словенија је чланица ЕУ, али криза увек
пружа неке нове могућности. И мислим да се, у погледу бизниса, словеначко-руски
односи заиста развијају у исправном правцу. Можда је сада опала пажња наших
бизнисмена према руском тржишту, али мислим да је то привремена појава.

  

Недавно сте са делегацијом словеначких бизнисмена летели у Јакутију. То је
највећи административни регион на свету. Али, налази се скоро на крају света. Из
Москве се до тамо лети пола дана! Чиме је управо Јакутија привукла пажњу?

  

— Лети се свега седам сати. То није тако много… Сада тражимо додатна тржишта.
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Европски део Русије је скоро заузет. Али на Далеком истоку засад још постоји слободан
простор за бизнис, тамо словеначки и руски бизнисмени још могу да нађу заједнички
интерес.

  

Са нама су били, ако се не варам, представници шест комапнија из области енергетике,
грађевине, информационих технологија и туризма. Тако да ћемо видети шта ће бити.
Али стекао сам добре утиске од пута.

  

Да ли је то била ваша прва посета Јакутији?

  

— Први пут сам био у Јакутији ’97. или ’98. године. Тамо су заиста сурови услови живота.
Зими 50-60 степени испод нуле, лети 35-40 изнад нуле. Занимало ме је да видим шта се
променило. За мене лично то је занимљив угао Русије. Планирам да наредне године у
јануару или фебруару узмем одмор и отпутујем у Јакутију.

  

Какви су ваши радни планови за наредни период?

  

— У наредом периоду, вероватно до лета, то су посете Казању, Нижњем Новгороду,
Самарској области. Мислим да ће ми то бити довољно. А у даљој перспективи ћемо
открити за словеначки бизнис Централну Азију и Белорусију.

  

(Спутњик)
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